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PROTOKÓŁ NR LIV/2022 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 24 czerwca 2022 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 12.05 do godz. 13.23. 
 
Na sali obecnych było 11 radnych: Rafał Klimczak, Michał Kowalik, Janusz Kowalski, Leszek 
Kwiatkowski, Agnieszka Sidwa, Ewa Stańczak, Paulina Szałamacha, Stanisław Szymański, 
Ewa Wypych, Zbigniew Wypych, Rafał Zajączkowski.  
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 11, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
• Grzegorz Ambroziak   - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Emilia Rajewska    - Skarbnik Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Iwona Śmietanka                         - Radca Prawny. 
 

Sesji przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady – Pan Michał Janusz Kowalik. 
 

Otwierając obrady powitał radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika, 
Sekretarza Gminy, Radcę Prawnego, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz 
mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdził quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 

podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 

01.01.2021 r. do 31.12.2021 r. 
3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Żychlin za 2021 rok.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum zaufania.  
5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2021 r. oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2021 r.  
6. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania 
budżetu za 2021 rok. 

7. Dyskusja. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.  
9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 

grudnia 2021r. 
10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
11. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie 
w sprawie absolutorium za 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin  
w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok. 

http://rada.powiatkutnowski.eu/kalendarz-posiedzen#collapse4
http://rada.powiatkutnowski.eu/kalendarz-posiedzen#collapse5
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13. Przyjęcie sprawozdań za 2021 rok z działalności:  

a) Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej, 
b) Żychlińskiego Domu Kultury,  
c) Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
d) Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej.  

14. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) o zmianie Uchwały Nr LIII/249/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 maja 2022 r.                        

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok, 
b) zmiany budżetu gminy na 2022 r., 
c) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin, 
d) zmiany Uchwały Nr XIV/65/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 2011 r.                         

w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji Gminy 
Żychlin w spółkach prawa handlowego.  

15. Sprawy różne. 
16. Przyjęcie Protokołu Nr LIII/2022 z dnia 25 maja 2022 r. 
17. Zakończenie obrad. 

 

Do p-tu 2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za 
okres od 01.01.2021 r. do 31.12.2021 r. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedłożonej informacji. 

 

Do przedłożonej  informacji nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził przyjęcie informacji przez Radę.  

  

Informacja o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2021 r. do 

31.12.2021 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
Do p-tu 3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Żychlin za 2021 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Rady przypomniał, że raport o stanie gminy, który obejmuje 

podsumowanie działalności Burmistrza w roku poprzednim i został przedstawiony na 

poprzedniej sesji.  Zgodnie z art. 28 aa ustęp 4 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy 

rozpatruje raport, podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie 

udzielenia lub nieudzielenia absolutorium wójtowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej 

kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę. 

Następnie zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedłożonego raportu i poprosił                                

o zabranie głosu Radnych. 

Do raportu o stanie Gminy Żychlin za 2021 rok nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
W związku z brakiem pytań do powyższego raportu Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do 
punktu 4 porządku obrad. 
 
 
Do p-tu 4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum 
zaufania. 
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Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania został opublikowany w systemie 

eSesja oraz Biuletynie Informacji Publicznej. Następnie poprosił Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

  

OPINIE KOMISJI:  

 

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                     

(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania. 

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Członkowie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie projektu uchwały dotyczącego udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze 

głosowania. 

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy 

Żychlin wotum zaufania. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Członkowie Komisji Oświaty 

w sprawie projektu uchwały dotyczącego udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum 

zaufania zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (5 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy 

Żychlin wotum zaufania. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania.  

  

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum zaufania 

głosowało        - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Ewa Stańczak; Paulina Szałamacha; 

Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania.  

  

Uchwała Nr LIV/253/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

 
Do p-tu 5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2021 r. oraz sprawozdania                 

z wykonania budżetu za 2021 r.   

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Burmistrza Gminy Żychlin   

o zabranie głosu w sprawie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2021 r.  
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Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy oraz sprawozdania finansowego – „Witam wszystkich serdecznie 

zebranych na sali i przed komputerami. Panie Przewodniczący – tradycyjnie w tym punkcie 

krótka informacja dotycząca naszego budżetu roku poprzedzającego – roku 2021. (…) 

Staraliśmy się tutaj wspólnie z zarządem i pracownikami wypracowywać, tak pracować nad 

budżetem, żeby był on mówiąc wprost i krótko bezpieczny do realizacji. Dlatego na dzień 

dzisiejszy mogę Państwu przedstawić informację o tym, że chociażby osiągnęliśmy nadwyżkę 

operacyjną. Jest ona niezwykle ważna z punktu widzenia inwestycyjnego. To są kwestie, które 

są wymagane przepisami prawa. To są kwestie, które związane są z możliwością 

inwestowania wydawania środków na zadania inwestycyjne. A w roku ubiegłym dochody 

gminy zbliżyły się już do 60 mln zł, wykonanie było ponad 100% założonego planu. Wydatki 

wykonane zostały na poziomie 59 mln zł i były niższe niż planowane o 5%. Tak, jak wcześniej 

wspomniałem osiągnęliśmy nadwyżkę operacyjną w kwocie 2.680.000 zł.  

W 2021 roku gmina zaciągnęła nowe zobowiązanie kredytowe tylko w kwocie 497.000 zł. We 

wcześniejszym roku nie zaciągaliśmy żadnych zobowiązań kredytowych, w ubiegłym roku 

zaciągnęliśmy tylko jedno nieduże zobowiązanie co też świadczy o stabilności budżetu. 

Wydatki inwestycyjne wykonano na poziomie ponad 3.700.000 zł a priorytetowe zadania tym 

razem to były modernizacje dróg. Realizowane były również zadania z zakresu budowy 

infrastruktury, termomodernizacji kamienic, modernizacji szkół oraz Domu Kultury. Dwie 

największe sfery działalności niezmiennie jeśli chodzi o kwoty to są dwie główne pozycje w 

wydatkach bieżących to jest pomoc społeczna i oświata. Jeżeli chodzi o pomoc społeczną to 

kwota już ponad 21,5 mln zł, jeżeli chodzi o oświatę ponad 16,8 mln zł. I tak jak co roku 

dopłacamy do obu działalności w kwotach około 3 mln złotych do każdej. Pogarszające się 

zewnętrzne warunki, o których Państwo wiecie, bo często dyskutujemy na komisjach, kiedy 

przedstawiamy Państwu pewne założenia budżetowe, zmiany budżetowe, przekazujemy 

informację dotyczącą realizacji budżetu, to cały czas tutaj z Panią Skarbnik oczywiście 

wspominamy o tym, że to ten czas jest dość wyjątkowy i ta sytuacja finansowa samorządów 

się niestety pogarsza. Niemniej jednak my w tym potrafimy już się tak zachować, jeżeli chodzi 

o zarządzanie budżetem, że mogę znów Państwu zgłosić wykonanie budżetu w sposób 

prawidłowy. Jest związku z tym oczywiście pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

oraz cieszę się również tą pozytywną opinią Państwa, o czym może świadczyć podjęta przed 

chwilą uchwała o wotum zaufania, za co bardzo też dziękuję. Mam nadzieję, że najbliższy czas 

i wysoka inflacja oraz wojna w Ukrainie nie wpłynie, aż tak bardzo, chociaż oczywiście ten 

wpływ jest duży, ale nie wpłynie, żebyśmy musieli Państwu zgłaszać jakieś bardzo duże 

problemy z realizacją budżetu. Czuwamy cały czas nad prawidłowym funkcjonowaniem 

naszych samorządowych jednostek, samorządowych instytucji. Staramy się, żeby wszystkie 

wydatki związane z zaciągniętymi umowami, zobowiązaniami, były zabezpieczone. Budżet 

jest realizowany w sposób naprawdę przemyślany. Czekamy na dalszy przebieg wypadków 

właśnie związanych z tą sytuacją zewnętrzną, z wojną w Ukrainie oraz inflacją. Mamy nadzieję, 

że nie dotknie naszego kraju ewentualna recesja i spadek PKB,  co oczywiście też by się odbiło 

na finansach Gminy. Zachowujemy czujność, realizujemy zadania bieżącego roku a Państw 

bardzo dziękuję za współpracę przy trudnych budżetach, bo to rzeczywiście jest bezcenne w 

momencie kiedy jesteśmy w stanie osiągnąć szerokie tutaj przy tej współpracy kompromisy 

chcę i osiągnąć tak naprawdę pełną zgodność jeżeli chodzi o kierowanie finansami 

publicznymi. Dziękuję bardzo.” 
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Do p-tu 6. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy 

Żychlin z wykonania budżetu za 2021 rok.  
  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy Żychlin                            

o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                     

w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania budżetu za 2021 rok.  
  

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin odczytał Uchwałę Nr V/51/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 kwietnia 2022 r.                

w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania budżetu za 2021 rok.  

  

Uchwała Nr V/51/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 

20 kwietnia 2022 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
  

  

Do p-tu 7. Dyskusja.  

  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w dyskusji nad sprawozdaniem                        

z wykonania budżetu za 2021 r. oraz nad sprawozdaniem finansowym.  

  

Nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań do sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2021 r. oraz sprawozdania finansowego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że skoro wszelkie wyjaśnienia i informacje na 

zapytania dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 r. oraz sprawozdania 

finansowego zostały udzielone na posiedzeniach Komisji Rady, to przystąpi do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  
 

 

Do p-tu 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok.  

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. Następnie poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

  

OPINIE KOMISJI:  

 

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                    

(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                             

z wykonania budżetu za 2021 rok. 

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Członkowie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie projektu uchwały dotyczącego rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2021 rok zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
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sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2021 rok. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Członkowie Komisji Oświaty 

w sprawie projektu uchwały dotyczącego rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2021 rok 

zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (5 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2021 rok. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2021 rok.  

  

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok   

głosowało        - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Ewa Stańczak; Paulina Szałamacha; 

Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  
  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia                 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                        

z wykonania budżetu za 2021 rok.  
  

Uchwała Nr LIV/254/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
  

  

Do p-tu 9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na 

dzień 31 grudnia 2021 r.  

  

Do przedłożonej informacji o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 

2021 r. nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że  Rada zapoznała się z informacją o stanie 

mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r.  
  

 

Do p-tu 10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie                 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.  

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej – Pana Leszka Kwiatkowskiego o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.  

  

Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 
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Żychlin – „Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 559, 583, 1005 i 1079), 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
1) Leszek Kwiatkowski - Przewodniczący Komisji, 
2) Rafał Klimczak  - Członek, 
3) Stanisław Szymański - Członek, 
4) Krzysztof Wojtalewicz - Członek, 
5) Rafał Zajączkowski  - Członek, 
w wyniku rozpatrzenia: 
1. sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

a) bilans  z wykonania budżetu, 
b) bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 
c) rachunek zysków i strat, 
d) zestawienie zmian w funduszu, 

2. sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2021 r. wraz z opinią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, 

3. informacji o stanie mienia komunalnego gminy Żychlin na dzień 31 grudnia 2021 r.  
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Żychlin za 2021 r. i wnioskuje                       
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin z tego tytułu. 

 

UZASADNIENIE 
Skład Komisji Rewizyjnej po przeanalizowaniu złożonego sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2021 r. wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, informacji o stanie mienia komunalnego wyraża opinię pozytywną. 

 
I. W wyniku analizy sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

- bilans z wykonania budżetu, 
- bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 
- rachunek zysków i strat, 
- zestawienie zmian w funduszu, 

 Komisja Rewizyjna stwierdziła, że: 
1. W bilansie z wykonania  budżetu po stronie aktywów wyszczególniono środki pieniężne                  

w wysokości  4.768.890,22 zł, należności i rozliczenia w wysokości 473.649,71 zł (w tym 
należności od budżetów - kwota 457.649,71 zł, należności finansowe – długoterminowe 
kwota 16.000 zł - pożyczka udzielona OSP Żychlin i pozostałe należności – kwota 
17.108,63 zł) oraz rozliczenia międzyokresowe w wysokości 20.701,28 zł jako naliczone 
odsetki od kredytów zaciągniętych na rynku krajowym za okres od 21.12.2021 r. do 
31.12.2021 r. 

 Ogółem kwota aktywów wynosi  5.263.241,21 zł i jest zgodna z ewidencją księgową.  
2. Po stronie pasywów wyszczególniono zobowiązania – kwota 10.076.125,19 zł, w tym 

zobowiązania długoterminowe wynikające z zaciągniętych przez gminę kredytów                       
w kwocie 9.911.581 zł oraz pozostałe w kwocie 164.544,19 zł; aktywa netto budżetu w 
wysokości (-) 5.462.091,26 zł, na które składają się: wynik wykonania budżetu na kwotę 
1.053.738,79 zł, wynik na operacjach niekasowych w kwocie (-) 4.000 zł, skumulowany 
wynik budżetu w wysokości (-) 6.511.830,05 zł; rozliczenia międzyokresowe w 
wysokości 649.207,28 zł, na które składają się subwencja oświatowa na styczeń 2021 r. 
w wysokości 628.506 zł i 20.701,28 zł - naliczone odsetki od kredytów zaciągniętych na 
rynku krajowym za okres od 21.12.2021 r. do 31.12.2021 r. 

 Ogółem kwota pasywów wynosi 5.263.241,21 zł i jest zgodna z ewidencja księgową. 
II. W wyniku analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 r. Komisja Rewizyjna 

stwierdziła, że: 
1. Uchwalony Uchwałą Nr XXXI/157/2021 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 stycznia 

2021 r. budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał realizację dochodów                         
w wysokości 59.349.681,23 zł. Dochody wykonano w kwocie 59.939.833,82 zł  - co 
stanowi 100,99 % planu. 

http://www.bip.gminazychlin.pl/cms_tmp/20131224124357_Uchwala%20Nr%20240.pdf
http://www.bip.gminazychlin.pl/cms_tmp/20131224124357_Uchwala%20Nr%20240.pdf
http://www.bip.gminazychlin.pl/cms_tmp/20131224124357_Uchwala%20Nr%20240.pdf
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2. Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał 
realizację wydatków w wysokości 62.147.170,11 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie 
58.886.092,03 zł, czyli na poziomie 94,75 % ustalonego planu.  

3. Dochody własne (łącznie z udziałami w podatku dochodowym od osób fizycznych i od 
osób prawnych) wyniosły 40.655.306,05 zł. 

4. Gmina dokonała zwolnień, ulg, odroczeń, umorzeń, zaniechania poboru obliczonych 
za okres sprawozdawczy (bez ulg i zwolnień ustawowych) w kwocie 138.089,99 zł, co 
stanowi 0,34 % wykonanych dochodów własnych. 

5. Obniżenia górnych stawek podatków obliczone za okres sprawozdawczy w kwocie 
972.341,28 zł, co stanowi 2,39 % wykonanych dochodów własnych. 

6. Stan zaległości na 31.12.2021 r. wyniósł ogółem 4.054.906,19 zł, tj. 9,97 % 
wykonanych dochodów własnych, natomiast nadpłaty wynoszą 78.469,17 zł, tj. 0,19 % 
wykonania dochodów własnych. 

7. Kwoty planowanych (16.065.291,77 zł) i wykonanych dochodów (15.962.708,80 zł) 
przeznaczone na zadania z zakresu administracji rządowej są zgodne z podanymi 
przez Urząd Wojewódzki, Krajowe Biuro Wyborcze i Główny Urząd Statystyczny 
danymi o wysokości przekazanej z budżetu dotacji na te zadania. 

8. Wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej zrealizowane zostały                              
w wysokości 15.962.708,80 zł, tj. 99,36 % planu. Należy nadmienić, że otrzymane 
kwoty z budżetu wojewody są niewystarczające na utrzymanie zadań zleconych 
przede wszystkim w zakresie administracji publicznej.  

 
Komisja Rewizyjna stwierdziła, że w 2021 r. rezerwa ogólna w wysokości 150.000zł 

nie została rozdysponowana w całości. Z rezerwy rozdysponowano łącznie 137.074 zł, 
pozostała niewydatkowana kwota wynosi 12.926 zł.  

 
Komisja stwierdziła, że odnotowane wyniki w budżecie gminy tak po stronie 

wykonanych dochodów jak i wydatków za 2021 r. spowodowały uzyskanie nadwyżki 
budżetowej w kwocie 1.053.741,79 zł. 

 
Stan środków na rachunku budżetu Gminy na 31 grudnia 2021 r. wynosi  

4.768.890,22 zł. 
 
III. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła informację o stanie mienia komunalnego gminy Żychlin na 

dzień 31 grudnia 2021 r. i stwierdziła, że przedstawione w niej: 
a. dane dotyczące praw własności,  
b. dane dotyczące innych niż własność praw majątkowych, w tym w szczególności                                

o ograniczonych prawach rzeczowych, użytkowaniu wieczystym, udziałach w spółkach, 
posiadania, 

c. dane o zmianach w stanie mienia komunalnego, które nastąpiły od dnia  
1 stycznia 2021 r. do dnia 31 grudnia 2021 r., 

d. dane o dochodach uzyskanych z tytułu wykonywania prawa własności i innych praw 
majątkowych oraz wykonania posiadania, 

e. inne dane i informacje o zdarzeniach mających wpływ na stan mienia komunalnego,  
są zgodne są z ewidencją księgową a informacja została przygotowana zgodnie z art. 267 
ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 

 
Powyższe wyniki dają podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu 

gminy za 2021 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 
 

W wyniku głosowania jawnego:  
- „za” udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin głosowało  - 5 członków komisji, 
- „przeciw”         - 0 członków komisji, 
- „wstrzymało się”        - 0 członków komisji.” 
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Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
  

  

Do p-tu 11. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2021 rok.  

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy Żychlin – Pana 

Waldemara Bartochowskiego o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2021 rok.  

 

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin odczytał Uchwałę Nr V/122/2022 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 15 czerwca 2022 r.                 

w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Żychlin za 2021 rok. 

 

Uchwała Nr V/122/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                 

z dnia 15 czerwca 2022 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

  

Do p-tu 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok.  
  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok,           

a następnie poprosił Przewodniczących Komisji Rady o przedstawienie opinii do powyższego 

projektu uchwały.  
  

OPINIE KOMISJI:  
  

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                    

(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok. 

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Członkowie 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie projektu uchwały dotyczącego udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok 

zajmą stanowisko na Sesji Rady w drodze głosowania. 

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Członkowie Komisji Oświaty 

w sprawie projektu uchwały dotyczącego udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok zajmą stanowisko na Sesji Rady 

w drodze głosowania. 

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (5 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok. 
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok.  
  

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin                        

w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok   

głosowało        - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Ewa Stańczak; Paulina Szałamacha; 

Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  
  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2021 rok.  
  

Uchwała Nr LIV/255/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował za udzielenie absolutorium. 

Stwierdził, że absolutorium dla Burmistrza jest skwitowaniem pracy wielu ludzi. Złożył 

podziękowania za współpracę wszystkim radnym, współpracownikom, kierownikom                             

i pracownikom miejskich jednostek organizacyjnych, sołtysom i wszystkim zaangażowanym 

w sprawy gminy. Podziękowania skierował do wszystkich osób zaangażowanych w proces 

realizacji budżetu, do współpracowników i kierowników jednostek samorządowych, jest to 

skwitowanie pracy wszystkich już po raz 15.  Zaznaczył, że sam nic nie byłby w stanie zrobić, 

do tego potrzebny jest odpowiedni zespół, którym zarządza i z takiego zespołu jest dumny. 

Życzy dalszej takiej współpracy z radnymi, z pracownikami przez co najmniej ten i przyszły 

rok. 
 

Wiceprzewodniczący Rady wraz z Radnymi pogratulował udzielonego absolutorium                           

i dokonał wręczenia kwiatów Zarządowi Gminy, a następnie ogłosił 5 minutową przerwę. 

 
Po przerwie. 
 
 
Do p-tu 13. Przyjęcie sprawozdań za 2021 rok z działalności: 
 

a) Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej,  

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej za 2021 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2021 r. stanowi 

załącznik do protokołu.  
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b) Żychlińskiego Domu Kultury,   

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Żychlińskiego Domu Kultury za 2021 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2021 r. stanowi załącznik do 

protokołu.  

  

  

c) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,   

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2021 r. 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

  d) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.   

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej za 2021 r. stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

 

Do p-tu 14. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) o zmianie Uchwały Nr LIII/249/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 maja 
2022 r. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok, 

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosił Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 
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OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Rolna                    

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr 

LIII/249/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2022 rok. 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Oświaty w sprawie projektu 

uchwały dotyczącego uchwały o zmianie Uchwały Nr LIII/249/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie 

z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok zajmą stanowisko na 

Sesji Rady w drodze głosowania. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr 

LIII/249/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2022 rok. 

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr LIII/249/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
25 maja 2022 r. w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok  
głosowało        - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Ewa Stańczak; Paulina Szałamacha; 

Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  
  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

LIII/249/2022 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2022 rok. 

 

Uchwała Nr LIV/256/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
b) zmiany budżetu gminy na 2022 r., 
 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosił Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rewizyjna                         

(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok. 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Oświaty w sprawie projektu 

uchwały dotyczącego zmiany budżetu gminy na 2022 rok zajmą stanowisko na Sesji Rady 

w drodze głosowania. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
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Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2022 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok 
głosowało        - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Ewa Stańczak; Paulina Szałamacha; 

Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2022 rok.  

 

Uchwała Nr LIV/257/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
c) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin, 
 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosił Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna                

(3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin. 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Oświaty w sprawie projektu 

uchwały dotyczącego uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin zajmą stanowisko na Sesji Rady 

w drodze głosowania. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin. 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Żychlin 
głosowało        - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Ewa Stańczak; Paulina Szałamacha; 

Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy i 

Miasta Żychlin.  
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Uchwała Nr LIV/258/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
d) zmiany Uchwały Nr XIV/65/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 

2011 r. w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów                     
i akcji Gminy Żychlin w spółkach prawa handlowego.  

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosił Przewodniczących Komisji Rady o odczytanie opinii do projektu uchwały. 

 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rolna (3 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym 

się”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/65/11 Rady Miejskiej                       

w Żychlinie z dnia 13 października 2011 r. w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i 

zbywania udziałów i akcji Gminy Żychlin w spółkach prawa handlowego. 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Oświaty w sprawie projektu 

uchwały dotyczącego zmiany Uchwały Nr XIV/65/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia                       

13 października 2011 r. w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i 

akcji Gminy Żychlin w spółkach prawa handlowego zajmą stanowisko na Sesji Rady                        

w drodze głosowania. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały                    

Nr XIV/65/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 2011 r. w sprawie określenia 

zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji Gminy Żychlin w spółkach prawa 

handlowego. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/65/11 Rady Miejskiej w Żychlinie               
z dnia 13 października 2011 r. w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 
udziałów i akcji Gminy Żychlin w spółkach prawa handlowego 
głosowało        - 11 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Agnieszka Sidwa; Ewa Stańczak; Paulina Szałamacha; 

Stanisław Szymański; Ewa, Barbara Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

 
Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XIV/65/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 13 października 2011 r. w sprawie 

określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji Gminy Żychlin w spółkach 

prawa handlowego.  

 

Uchwała Nr LIV/259/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Do p-tu 15. Sprawy różne. 
 
Ewa Wypych – rozpoczął się okres wakacyjny i rozpoczęły się wyścigi na motorach na ulicy 
pomiędzy ul. Traugutta a ul. Orłowskiego. Nie ma żadnych zastrzeżeń co do sprawozdania 
Komisariatu Policji, ale chciałaby, żeby Pan Komendant oraz funkcjonariusze zwrócili uwagę 
na to, co się tam dzieje. Prosi także o odnowienie pasów, chociaż to pewnie należy do 
kompetencji Starostwa Powiatowego. 
Ponadto zwraca uwagę, że motory nie jeżdżą jedynie w nocy, ale także w dzień, co zagraża 
bezpieczeństwu mieszkańców Żychlina. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, że jest po spotkaniu                           
z Panem Komendantem Powiatowym Policji i Pan Komendant bardzo chce się spotkać z 
Państwem Radnymi, więc na jednej z najbliższych sesji będzie chciał zaprosić Pana 
Komendanta. Oczywiście sprawa wyścigów na motorach zostanie na bieżąco przekazana do 
komisariatu. 
 
Stanisław Szymański – cały czas zwraca uwagę na sprawę remontów dróg. Była firma, która 
dokonywała naprawy, jednakże cały czas są dziury w drogach wymagające uzupełnienia. 
Zapytał, czy są przewidywane poprawki? Może wskazać miejsca, gdzie są ubytki w drogach. 
 
Grzegorz Ambroziak – musi sprawdzić - jeżeli doszło rzeczywiście do tego, że firma ominęła 
ubytki, to będzie to wykazane przy protokole odbioru. Jeżeli zdarzyło się, że czegoś firma nie 
dokończyła, to będzie to uzupełniać.  
Prosi zatem, żeby wskazywać takie miejsca w referacie drogowym lub przekazywać za 
pomocą skrzynki służbowej radnego ze wskazaniem konkretnej lokalizacji. 
 
Rafał Zajączkowski – ponownie prosi o montaż luster drogowych. Ponadto zwraca się                          
z zapytaniem, czy zostały zlecone prace projektowe modernizacji drogi na odcinku                                   
ul. Narutowicza - brama techniczna stadionu? 
 
Grzegorz Ambroziak – jeżeli chodzi o montaż luster drogowych – prace zostały zlecone, 
czekamy tylko na słupki, aby dokonać montażu. Łącznie będzie około 9-10 luster na całym 
terenie. 
Jeżeli chodzi o zlecenie prac projektowych ul. Narutowicza – brama wjazdowa, to 
wstrzymaliśmy się z tym z uwagi na to, że ta droga została wstawiona do wspólnego projektu 
ze Związkiem Gmin w zakresie Polskiego Ładu. Ponieważ przed dwoma tygodniami okazało 
się, że ten wniosek niestety nie został wybrany, w związku z tym projektant dostał informację, 
że będzie mógł się tym zająć docelowo. Wstępne ustalenia z nim, już były dokonane wcześniej, 
więc będzie nam teraz już kończył ulicę Barlickiego i będzie rozpoczynał pracę w zakresie                   
ul. Narutowicza – brama wjazdowa do stadionu. 
 
Zbigniew Wypych – zapytał, co będzie z pogorzelcami z ul. Dworcowej w Grabowie? 
 
Grzegorz Ambroziak – w ostatnich dwóch dniach od tego zdarzenia nasze służby starały się 
zadziałać tak, żeby wszyscy znaleźli pomoc. Staraliśmy się zrobić w taki sposób, żeby                                
w pierwszej dobie, kiedy tak naprawdę nie było możliwości bezpośredniej pomocy, część osób 
znalazła się w punkcie przy ulicy Barlickiego – tam, gdzie mieliśmy punkt przygotowany dla 
uchodźców z Ukrainy. Jak już była tylko możliwość, lokatorzy ci zostali przewiezieni do 
mieszkań komunalnych oraz do hotelu Cukrowni, która przyjęła do siebie jedną z rodzin. Jedna 
osoba, która wróciła już ze szpitala także będzie zabezpieczona. Większość osób starało się 
zabezpieczyć we własnym zakresie z rodzinami i z przyjaciółmi. Czekamy na opinię z nadzoru 
budowlanego, gdyż dzisiaj miała być.  
Poprosił o dalsze informacje Zastępcę Burmistrza. 
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Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – pożar był dość rozległy niemniej 
jednak elementy konstrukcyjne budynku nie ucierpiały. Była kontrola z nadzoru budowlanego, 
bo taki jest obowiązek wynikający z przepisów prawa budowlanego, że o ponownym 
dopuszczeniu budynku po pożarze musi zdecydować organ specjalistyczny. W tym wypadku 
to jest nadzór budowlany. Jest możliwość użytkowania obiektu w całości, przy czym                                 
w lokalach, które ucierpiały, musi być przeprowadzony dość gruntowny remont. W pozostałych 
lokalach, które przylegały do części, w której był czynny udział ognia, można zamieszkać. 
Obiekt nie będzie miał energii elektrycznej w dniu dzisiejszym ani przez okres weekendu. 
Myśli, że w poniedziałek-wtorek ekipa z Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej wykona nową 
instalację, ponieważ na pierwszym piętrze wszystkie przewody instalacji są stopione. Będzie 
wykonana nowa instalacja,  po zrobieniu i przekazaniu pomiarów do zakładu energetycznego, 
zakład energetyczny dopiero będzie mógł przywrócić zasilanie w energię elektryczną dla tego 
obiektu. Mieszkańcy z tej części, która nie ucierpiała, chcą się wprowadzać. Dzisiaj będziemy 
próbowali jeszcze włączyć wodę i kanalizację. Postaramy się umożliwić korzystanie                               
z kanalizacji mieszkańcom w tej części, która nadaje się bez remontu do użytkowania. 
Natomiast pozostałe trzy lokale, które na dzień dzisiejszy wymagają nakładów inwestycyjnych, 
to będą mieszkańcy przeniesieni do innej lokalizacji, a Zakład Gospodarki Mieszkaniowej, te 
lokale będzie remontował.  
Z zewnątrz patrząc wydawałoby się, że stropy drewniane mogły ucierpieć, ale są one jedynie 
okopcone. Taką informację przekazał rzeczoznawca do spraw budowlanych z zakresu 
pożarnictwa jak również i nadzór budowlany. Zatem niebezpieczeństwa konstrukcyjnego dla 
obiektu nie ma żadnego. 
 
Zbigniew Wypych – zapytał, co będzie z tymi śmieciami, które zostały wyrzucone z budynku? 
 
Zbigniew Gałązka – śmieci będą zbierane, nie mogły być zebrane w dniu wczorajszym z tego 
względu, że tam mogło być jeszcze zarzewie i takie było też zalecenie straży pożarnej, że te 
rzeczy powinny przynajmniej jedną dobę poleżeć, żeby nie spowodowało to przewiezienia 
źródła zapalenia w inne miejsce. Ponadto po wejściu do obiektu, trzeba było udrożnić ciągi 
komunikacyjne. Straż, która prowadziła akcję ratowniczo-gaśniczą część rzeczy, które się 
paliły wyrzucała na zewnątrz, a to co im przeszkadzało w danym pomieszczeniu, to czasami 
wrzuciła na korytarz, na klatkę schodową. Dzisiaj te rzeczy są również zbierane przez 
pracowników Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej i na tę pryzmę wyrzucane, a następnie 
wywiezione. 
 
Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 2 w Żychlinie – podziękowała za 
przejście dla pieszych przy ul. Żeromskiego. Prosiłaby, aby takich przejść było więcej, 
szczególnie w newralgicznych punktach, jak ul. Łukasińskiego i Orłowskiego oraz przejście 
przy Technikum. 
 
Grzegorz Ambroziak – działamy w tym zakresie, ponieważ Rada Miejska przyjmując budżet 
zatwierdziła 2 takie projekty. Jeden z nich, to właśnie będzie przejście przy Technikum, a jeden 
na ulicy 1 Maja na wjeździe do miasta od strony Kutna. Natomiast przy Orłowskiego jest 
planowane rondo więc tam na razie wstrzymujemy się z inwestycjami, bo ten teren będzie tak 
naprawdę przebudowywany. To wówczas takie przejście traci swój sens. Na pewno w celu 
poprawy bezpieczeństwa, będziemy co roku wskazywać takie miejsca i je zaopatrywać                   
w odpowiednie oświetlenie. 
 
 
Do p-tu 16. Przyjęcie Protokołu Nr LIII/2022 z dnia 25 maja 2022 r.  

 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołów przez Radę. 
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Do p-tu 17. Zakończenie obrad LIV Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji 
Rady.  
 
Zamknął LIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                   Michał Janusz Kowalik 
 
 


